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     Protokół Nr 216/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego  w dniu 4 października 2021 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 13:20 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu  

2. Alicja Prill  - Wicestarosta  

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu  

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu  

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji i Zamówień Publicznych Centrum 

Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmian do 

porządku obrad: 

 

 Rozpatrzenie w pkt. 13a) sprawy dotyczącej wyrażenia zgody na zabezpieczenie 

środków finansowych i likwidację awarii instalacji elektrycznej i alarmowej  

w budynku przy ul. Spokojnej 13 w Myśliborzu. 

 Rozpatrzenie w pkt. 13b) sprawy dotyczącej wyrażenia zgody na zawarcie umowy na 

obsługę i monitoring węzła cieplnego przy ul. Północnej 15 w Myśliborzu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem zmian do porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonych zmian: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie wniosków wydziałów i jednostek organizacyjnych o dokonanie zmian  

w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok.  

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu, zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2021 rok oraz zmiany w planie finansowym zadań zleconych z zakresu 

administracji rządowej na 2021 rok. 
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5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2021-2023.  

6. Rozpatrzenie wniosku o wyrażenie opinii w sprawie ustalenia ceny wywoławczej  

w kolejnym, trzecim przetargu dotyczącym nieruchomości oznaczonej numerem 

ewidencyjnym działki 248 położonej w obr. 3 miasta Myślibórz, gmina Myślibórz będącej 

własnością Skarbu Państwa. 

7. Wyrażenie zgody na zlecenie demontażu pojazdów marki Ford Focus, Fiat Seicento, 

Volkswagen Passat, które zgodnie z postanowieniem Sądu Rejonowego w Myśliborzu stały 

się własnością Powiatu Myśliborskiego. 

8. Wyrażenie zgody na zawarcie i podpisanie umowy z Gminą Nowogródek Pom. na 

udzielenie pomocy finansowej w postaci dotacji celowej z przeznaczeniem na realizacje 

zadania pn. „Wykonanie oświetlenia ulicznego w ciągu drogi powiatowej Nr 2113Z”. 

9. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy nr WRR/000254/16/D dotyczącej realizacji 

projektu pn. „Zakup samochodu do przewozu niepełnosprawnych podopiecznych 

przebywających w Regionalnej Placówce Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie” w ramach 

„Programu wyrównywania różnic między regionami III”.  

10. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy Nr WRR/000252/16/D dotyczącej realizacji 

trzech projektów w obszarze B w ramach „Programu wyrównywania różnic między 

regionami III”. 

11. Podjęcie decyzji w sprawie złożenia wniosku o dofinansowanie w ramach projektu 

„Dostępny samorząd – granty”. 

12. Podjęcie decyzji w sprawie zabezpieczenia dodatkowych środków w celu wyboru 

wykonawcy do realizacji zadania pn. „Budowa chodnika w miejscowości Warnice”. 

13. Zajęcie stanowiska w sprawie przebudowy budynku i pomieszczeń edukacyjnych  

i pomocniczych zlokalizowanych na III piętrze budynku oświaty Zespołu Szkół i Placówek 

Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego „Morro” w Barlinku położonego na działce 

nr. ewid. 550/5 obr. 1 Barlinek przy ul. Szosowej w Barlinku.  

13a) Wyrażenie zgody na zabezpieczenie środków finansowych i likwidację awarii 

instalacji elektrycznej i alarmowej w budynku przy ul. Spokojnej 13 w Myśliborzu. 

13b) Wyrażenie zgody na zawarcie umowy na obsługę i monitoring węzła cieplnego przy 

ul. Północnej 15 w Myśliborzu. 

14. Informacja o zamiarze zawarcia umowy najmu powierzchni użytkowej 10m
2
 świetlicy 

w budynku głównym Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu. 

15.  Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia 

upoważnienia. 

16. Zapoznanie się z pismem Prezesa Zarządu Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. znak SD.V.103/74/2021 z dnia 29 września 2021 roku w sprawie 

udzielenia odpowiedzi na interpelacje radnego. 

17. Sprawy różne. 

18. Zakończenie posiedzenia. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad. 3 

Rozpatrzenie wniosków wydziałów i jednostek organizacyjnych o dokonanie zmian  

w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła następujące wnioski: 
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1) Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku o zmianę  

w planie finansowym na 2021 rok polegającej na zwiększeniu planu dochodów i wydatków 

budżetowych w kwocie 6 000,00 zł w ramach rozdziału 80117 "Branżowe szkoły I i II 

stopnia" z przeznaczeniem na stypendium dla najlepszego ucznia w szkole, które zostało 

ufundowane przez firmę HaCon Sp. z o.o. Barlinek. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

2) Wniosek Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Myśliborzu z dnia 

27.09.2021r. o dokonanie zmian w planie dochodów i wydatków na 2021 rok w kwocie  

9 768,50 zł w celu wypłaty nagród dla funkcjonariuszy oraz pracowników cywilnych 

Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Myśliborzu. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

3) Wniosek Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu z dnia 28.09.2021r.  

o zmianę w planie finansowym na 2021 rok w kwocie 9 300,76 zł  w związku z przekazaniem 

przez Towarzystwo Ubezpieczeniowe COMPENSA z tytułu odszkodowania wypłaconego za 

zalanie pomieszczeń znajdujących się w budynku DPS.  Środki finansowe zostaną 

przeznaczone na zakup materiałów niezbędnych do dokonania napraw szkód powstałych na 

skutek zalania pomieszczeń. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu, zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2021 rok oraz zmiany w planie finansowym zadań zleconych  

z zakresu administracji rządowej na 2021 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. Poinformowała, że zmian dokonuje 

się na podstawie: 

1) zawiadomienia Wojewody Zachodniopomorskiego zgodnie z Decyzją Nr 399/2021  

z dnia 22 września 2021 roku o zwiększeniu planu dotacji (z rez. cel. b. p. poz. 25)  

w dziale 852 – Pomoc społeczna, rozdziale 85202 – Domy pomocy społecznej, §2130 – 

61.730 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie działalności bieżącej DPS – wzmocnienie 

zabezpieczenia przed skutkami występowania wirusa SARS-CoV-2, w szczególności na 
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zapewnienie kadry niezbędnej do zachowania ciągłości świadczonych usług oraz zakup 

niezbędnych środków ochrony osobistej, sprzętu i wyposażenia. 

2) wniosku Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach  

o zmniejszenie planu wydatków o kwotę 500 zł w rozdziale 85156 – Składki na 

ubezpieczenie zdrowotne oraz świadczenia dla osób nieobjętych obowiązkiem ubezpieczenia 

zdrowotnego przeznaczonych na opłacenie składki na ubezpieczenie zdrowotne za 

wychowanków.  

3) wniosku Wicedyrektora Regionalnej Placówki Opiekuńczo – Terapeutycznej  

w Dębnie o zwiększenie planu wydatków o kwotę 500 zł w rozdziale 85156 – Składki na 

ubezpieczenie zdrowotne oraz świadczenia dla osób nieobjętych obowiązkiem ubezpieczenia 

zdrowotnego z przeznaczeniem na opłacenie składki na ubezpieczenie zdrowotne za dzieci.  

4) wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu  

o przeniesienie kwoty 55.000 zł pomiędzy paragrafami w rozdziale 85395 – Pozostała 

działalność w ramach realizacji projektu pn. Rodzina jest najważniejsza 2019-2023  

z przeznaczeniem na zakupy rzeczowe promujące pieczę zastępczą oraz zakup środków 

żywności na poczęstunek dla dzieci uczęszczających do Punktów Wsparcia Dziennego.  

5) wniosku Naczelnika Wydziału Dróg o przeniesienie kwoty 3.000 zł pomiędzy 

paragrafami w rozdziale 60014 – Drogi publiczne powiatowe z przeznaczeniem na 

wynagrodzenie za wykonanie inwentaryzacji oznakowania poziomego i pionowego Drogi 

Powiatowej nr 2111Z na odcinku od m. Ławy do wiaduktu nad drogą S3.  

6) wniosku Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Myśliborzu  

o przeniesienie kwoty 91.430,13 zł pomiędzy paragrafami w rozdziale 75411 – Komendy 

powiatowe Państwowej Straży Pożarnej w celu wypłaty nagród dla pracowników cywilnych 

KPPSP w Myśliborzu oraz zapewnienia bieżącej działalności Komendy.  

7) wniosku Geodety Powiatowego o przeniesienie kwoty 500 zł pomiędzy paragrafami  

w rozdziale 71012 – Zadania z zakresu geodezji i kartografii z przeznaczeniem na naprawę 

drukarki wielkoformatowej.  
 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 216/701/2021 z dnia 4 października 2021 roku  

w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego budżetu, zmiany w budżecie i w planie 

finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok oraz zmiany w planie 

finansowym zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2021 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2021-2023.  

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. Przedstawiła, że zmiany dokonywane 

są w załączniku Nr 1.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 216/702/2021 z dnia 4 października 2021 roku 

zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego 

na lata 2021-2023. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Podczas głosowania nieobecna – Alicja Prill 

 

Ad. 6 

Rozpatrzenie wniosku o wyrażenie opinii w sprawie ustalenia ceny wywoławczej  

w kolejnym, trzecim przetargu dotyczącym nieruchomości oznaczonej numerem 

ewidencyjnym działki 248 położonej w obr. 3 miasta Myślibórz, gmina Myślibórz 

będącej własnością Skarbu Państwa. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Przekazał, że przeprowadzono już 

dwa przetargi, które zakończyły się wynikiem negatywnym w związku z brakiem oferentów. 

Cena wywoławcza wynosiła 441 000,00 zł.  

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, do kiedy jest ważna wycena nieruchomości? 

 

Dominika Bułgajewska  - Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu Powiatu 

Odpowiedziała, że z informacji uzyskanych od Naczelnika Wydziału wynika, iż wycena 

nieruchomości ważna jest do dnia 25.02.2022r. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na lokalizację przedmiotowej nieruchomości. Zaproponowała, aby cena 

wywoławcza została pozostawiona na niezmienionym poziomie. 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Również wskazał na wzrost cen nieruchomości. Wskazał, aby cena wywoławcza nie była 

obniżana. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę na atrakcyjność nieruchomości i jej położenie. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu wyraził opinię, aby w kolejnym trzecim przetargu dotyczącym 

przedmiotowej nieruchomości cena wywoławcza została ustalona na niezmienionym 

poziomie tj. w kwocie 441 000,00 zł. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 7 

Wyrażenie zgody na zlecenie demontażu pojazdów marki Ford Focus, Fiat Seicento, 

Volkswagen Passat, które zgodnie z postanowieniem Sądu Rejonowego w Myśliborzu 

stały się własnością Powiatu Myśliborskiego. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zlecenie demontażu przedmiotowych pojazdów. 
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Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 8 

Wyrażenie zgody na zawarcie i podpisanie umowy z Gminą Nowogródek Pom. na 

udzielenie pomocy finansowej w postaci dotacji celowej z przeznaczeniem na realizacje 

zadania pn. „Wykonanie oświetlenia ulicznego w ciągu drogi powiatowej Nr 2113Z”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że w dniu 21 lipca 2021r. Rada Powiatu w Myśliborzu podjęła uchwałę Nr 

XXXVI/256/2021 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowogródek Pomorski 

na pokrycie wydatków związanych z realizacją zadania pn. „Wykonanie oświetlenia 

ulicznego w ciągu drogi powiatowej nr 2113Z”. Zgodnie z treścią uchwały Powiat 

Myśliborski przekazuje Gminie Nowogródek Pomorski dotację w wysokości 63.794,00 zł  

z przeznaczeniem na realizację zadania inwestycyjnego wymienionego w uchwale. Treść 

projektu umowy została uzgodniona z Wójtem Gminy Nowogródek Pomorski. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie i podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 9 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy nr WRR/000254/16/D dotyczącej realizacji 

projektu pn. „Zakup samochodu do przewozu niepełnosprawnych podopiecznych 

przebywających w Regionalnej Placówce Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie”  

w ramach „Programu wyrównywania różnic między regionami III”.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Poinformował, że wysokość 

przyznanego dofinansowania na zakup samochodu do przewozu niepełnosprawnych 

podopiecznych przebywających w Regionalnej Placówce Opiekuńczo-Terapeutycznej  

w Dębnie stanowi kwotę 80 000,00 zł, szacunkowa wartość zadania to kwota 125 402,50 zł. 

Wkład własny Powiatu to 45 402,50 zł. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 10 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy Nr WRR/000252/16/D dotyczącej realizacji 

trzech projektów w obszarze B w ramach „Programu wyrównywania różnic między 

regionami III”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Poinformował, że decyzją 

Zachodniopomorskiego Oddziału PFRON przyznano dofinansowanie w wysokości 
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105 541,29 zł na realizację trzech projektów na terenie Gminy Myślibórz. Wymienił projekty 

realizowane w ramach programu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 11 

Podjęcie decyzji w sprawie złożenia wniosku o dofinansowanie w ramach projektu 

„Dostępny samorząd – granty”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że w ramach projektu planuje się złożyć 

wniosek o zakup nowej windy dla Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu. Szacunkowy 

koszt wymiany windy stanowi kwotę 335 000,00 zł, w tym wartość dofinansowania 

250 000,00 zł. Wkład własny Powiatu stanowiłby kwotę 85 000,00 zł. 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji i Zamówień Publicznych Centrum Usług 

Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Zwróciła uwagę na liczne naprawy windy znajdującej się w placówce. Zasadnym jest złożenie 

wniosku o dofinansowanie.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na złożenie przedmiotowego wniosku o dofinansowanie. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 12 

Podjęcie decyzji w sprawie zabezpieczenia dodatkowych środków w celu wyboru 

wykonawcy do realizacji zadania pn. „Budowa chodnika w miejscowości Warnice”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Poinformował, że na realizację 

zadania wpłynęły trzy oferty. Najtańsza złożona przez firmę Przedsiębiorstwo Usług 

komunalnych Sp. z o.o. z Dębna wynosi 295 000,00 zł. Kwota zabezpieczona w budżecie 

Starostwa Powiatowego w Myśliborzu na realizację zadania wynosi 255.000,00 zł brutto. 

Kwota oferty z najniższą ceną przewyższa o 40.000,00 zł kwotę jaką Powiat Myśliborski 

zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zadania.  

Ponadto w celu prawidłowej realizacji zadania niezbędne jest zawarcie umowy z inspektorem 

nadzoru inwestorskiego, którego szacowany koszt wynosi ok. 9.000,00 zł.  

Wobec powyższego brakująca kwota jaką Powiat Myśliborski musiałby dołożyć do 

zabezpieczonych w budżecie środków wynosi 49.000,00 zł. 

W związku z powyższym w celu podpisania umowy z Wykonawcą niezbędne jest posiadanie 

przez Zamawiającego odpowiedniej ilości środków finansowych. 

Zaproponował, aby brakująca kwota została przekazana ze środków Gminy Dębno  

z Rządowego Funduszu Dróg Lokalnych. 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 
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Zwróciła uwagę, że kwota ta została rozdysponowana na poszczególne zadania. W budżecie 

Powiatu Myśliborskiego kwoty są przypisane do poszczególnych zadań.  

Poruszyła temat związany z zawartym porozumieniem z Gminą Dębno na realizację zadań  

w ramach Rządowego Funduszu Dróg Lokalnych, zwróciła uwagę, że obejmuje ono w całości 

kwotę 300 000,00 zł. Konieczne byłoby zmniejszenie kwoty jednego z pozostałych zadań. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Odniosła się do kwestii rozdysponowania wolnych środków. Zaproponowała, aby w ramach 

tych środków była zabezpieczona brakująca kwota na realizację zadania. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że przeznaczenie kwoty 50 000,00 zł spowoduje to, iż pozostałe gminy  

w których będą realizowane inwestycje w ramach Rządowego Funduszu Dróg Lokalnych 

również powinny otrzymać dopłaty w tej kwocie, aby nastąpił sprawiedliwy podział. 

Proporcjonalnie do wysokości środków jakie są przeznaczone na zadania tj. Gmina Barlinek  

i Gmina Myślibórz 50 000,00 zł, Gmina Nowogródek Pom. i Boleszkowice po 25 000,00 zł. 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że w pozostałych zadaniach prawdopodobnie również będzie konieczność 

dokonania zwiększenia środków finansowych po wykonanych postępowaniach 

przetargowych.  

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zgodziła się z propozycją podziału środków na poszczególne gminy z przeznaczeniem na 

ewentualną konieczność zabezpieczenia brakujących środków finansowych. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poruszyła kwestię rozliczenia dotacji otrzymanej z Gminy Dębno na realizacje zadań. Kwota 

przekazana przez gminę obejmuje w całości 6 inwestycji. W przypadku braku realizacji części 

zadań istnieje ryzyko zwrotu dotacji. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Wskazała na konieczność przeprowadzenia rozmów z Burmistrzem Dębna  

w przedmiotowej sprawie.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że zapisy zawartego porozumienia wymagają renegocjacji. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę, na termin realizacji zadania i kwestię dokonania zmian w budżecie Powiatu.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zaproponowała, aby brakująca kwota została zabezpieczona z budżetu Powiatu 

Myśliborskiego. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na dokonanie zabezpieczenia dodatkowych środków 

finansowych w celu wyboru wykonawcy do realizacji zadania pn. „Budowa chodnika  

w miejscowości Warnice”. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Ad. 13 

Zajęcie stanowiska w sprawie przebudowy budynku i pomieszczeń edukacyjnych  

i pomocniczych zlokalizowanych na III piętrze budynku oświaty Zespołu Szkół  

i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego „Morro” w Barlinku 

położonego na działce nr. ewid. 550/5 obr. 1 Barlinek przy ul. Szosowej w Barlinku.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że sprawa dotyczy wykonania robót budowlanych w budynku Internatu – III 

piętro, będącego w trwałym zarządzie Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych  

w Barlinku.  

W 2021r., opracowana została dokumentacja techniczna. Roboty budowlane wycenione 

zostały na kwoty: branża sanitarna – 248.547,64 zł brutto, elektryczna – 174.239,73 zł brutto  

i budowlana – 288.034,76 zł brutto, łącznie to kwota 710.822,13 zł brutto. Nowo opracowana 

dokumentacja posiada pozwolenie na budowę z dnia 30.08.2021r. Do powyższych kosztów 

należy także doliczyć koszt zatrudnienia inspektora nadzoru  co stanowi ok. 15.000,00 zł 

brutto. W przypadku podjęcia pozytywnej decyzji należy zabezpieczyć środki finansowe  

w budżecie Powiatu Myśliborskiego w kwocie  ok. 730.000,00 zł. 

Zwrócił uwagę, na plany dotyczące przeniesienia klas szkolnych do przedmiotowego 

budynku i zwolnienie w ten sposób pomieszczeń w budynku znajdującym się na ul. 

Gorzowskiej w Barlinku. 

Przekazał, że należy podjąć decyzję w kwestii wykonania prac remontowych. Zwrócił uwagę, 

na brak możliwości na dzień dzisiejszy uzyskania dofinansowania ze źródeł zewnętrznych. 

Należy wskazać, czy zadanie będzie wykonywane, czy należy wykonać je poprzez 

etapowanie lub w całości. Zwrócił uwagę na wykonywany projekt termomodernizacji 

przedmiotowego obiektu. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zauważył, że podział zadania na etapy nic nie daje, gdyż i tak uczniowie nie będą mogli zająć 

pomieszczeń.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę na kwestię budżetu Powiatu i zagrożenia wynikające z utraty dochodów. 

Przekazała, że decyzja w sprawie zaangażowania tak wysokiej kwoty środków finansowych 

może zostać wzięta pod uwagę, podczas projektowania budżetu na 2022 rok. Poprosiła  

o odłożenie rozpatrzenia przedmiotowej sprawy.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poparła przedmiotowy wniosek dotyczący odłożenia podjęcia decyzji w tej sprawie. 

Poruszyła temat dotyczący wykonania przedmiotowego remontu. Ponadto wskazała, na 

konieczność podjęcia decyzji w kwestii nieruchomości znajdującej się na ul. Gorzowskiej  

w Barlinku. 

 

 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Również zgodził się z koniecznością szerszej analizy przedmiotowej sprawy. Zaproponował 

odłożenie rozpatrzenia przedmiotowego tematu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o odłożeniu rozpatrzenia przedmiotowej sprawy. 
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Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Kolejno: 

 

Wicestarosta - Alicja Prill 

Poruszyła temat dotyczący rozmów z Burmistrzem Barlinka w kwestii wykupu udziałów 

Spółki szpital Barlinek Sp. z o.o. Zwróciła uwagę, iż Burmistrz Barlinka nie przedstawił 

pisemnej propozycji w tej sprawie. Została ona odnotowana w protokole z Walnego 

Zgromadzenia Wspólników Spółki. Poprosiła, aby wystąpić w tej sprawie z prośbą  

o przedstawienie pisemnej propozycji. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę na kwestię uzgodnień w tej sprawie. Odniósł się do kwestii finansowych. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Złożył wniosek o rozpoczęciu procedury związanej ze zbyciem udziałów w Spółce Szpital 

Barlinek Sp. z o.o. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do tematu związanego z rozpoczęciem procedury związanej ze sprzedażą 

udziałów spółki.  

 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Ogłosił przerwę w obradach Zarządu Powiatu. 

 

Obrady wznowiono o godz. 14:50 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, na kwestię związaną z przeprowadzeniem rozmów z Burmistrzem Barlinka  

w tej sprawie. Zarząd Powiatu będzie mógł zaproponować przejęcie udziałów w spółce przez 

Gminę Barlinek. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Przekazał, że z racji działań przedsiębiorców w sprawach pomocy dla  Szpitala Barlinek  

Sp. z o.o.,  poprosił o rozpoczęcie działań związanych ze zbyciem udziałów  

w spółce.  

 

Wicestarosta - Alicja Prill 

Poruszyła temat związany z procedurą zbycia udziałów spółki.  

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o rozpoczęciu procedury związanej ze zbyciem udziałów  

w spółce Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, 2 Członków Zarządu wstrzymało się od 

głosu. 

 

Ad. 13a) 

Wyrażenie zgody na zabezpieczenie środków finansowych i likwidację awarii instalacji 

elektrycznej i alarmowej w budynku przy ul. Spokojnej 13 w Myśliborzu. 
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(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Wyjaśnił, że w związku  

z realizacją inwestycji polegającej na „Dostosowaniu pomieszczeń znajdujących się na 

parterze budynku przy ul. Spokojnej 13 w Myśliborzu na potrzeby Regionalnego Centrum 

Kryzysowego konieczna jest likwidacja awarii instalacji elektrycznej i alarmowej powstałej  

w budynku celem zapewnienia bezpieczeństwa i dalszej realizacji prac budowlanych. Środki 

finansowe jakie należałoby zabezpieczyć na realizację zadania to kwota 15 190,07 zł brutto. 

Wskazał, na możliwość wystąpienia do Wojewody Zachodniopomorskiego, który jest 

współwłaścicielem budynku o partycypację w poniesionych kosztach likwidacji awarii. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zabezpieczenie środków finansowych i likwidację awarii 

instalacji elektrycznej i alarmowej w budynku przy ul. Spokojnej 13 w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 13b) 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy na obsługę i monitoring węzła cieplnego przy ul. 

Północnej 15 w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 16 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że w związku z rozpoczęciem sezonu grzewczego zachodzi konieczność zawarcia 

umowy na obsługę węzła cieplnego usytuowanego w budynku przy ul. Północnej 15  

w zakresie bieżącej kontroli urządzeń węzła. Usługa będzie prowadzona przez 

Przedsiębiorstwo SEC Region Sp. z o.o. w Szczecinie. Stawka za usługę wynosi 430,50 zł 

brutto miesięcznie. Okres obowiązywania umowy od dnia 1.10.2021r. do 30.04.2022r. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu  wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 14 

Informacja o zamiarze zawarcia umowy najmu powierzchni użytkowej 10m
2
 świetlicy  

w budynku głównym Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 17 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że przedmiotem sprawy jest informacja  o zamiarze zawarcia przez dyrektora 

Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu umowy najmu powierzchni 10m
2
 

usytuowanej na świetlicy w budynku głównym szkoły na czas od 5.10.2021r. do 30.06.2022r. 

z firmą „Vending Style” z Barlinka celem postawienia dwóch automatów vendingowych. 

dochód miesięczny z tyt. najmu powierzchni to kwota 118,94 zł brutto + dodatkowe opłaty 

eksploatacyjne. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości przedmiotową informację. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Ad. 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 18 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy udzielenia upoważnienia Pani Agnieszce Afanasik 

prowadzącej działalność gospodarczą na pod nazwą „Pracownia projektowa „ALFA” do 

przeprowadzenia w imieniu i na rzecz Powiatu Myśliborskiego przed właściwymi organami 

administracji architektoniczno-budowlanej oraz administracji samorządowej, instytucjami  

i innymi osobami i podmiotami we wszystkich sprawach związanych z uzyskaniem pozwoleń 

na budowę, a także decyzji warunków technicznych, uzgodnień, etc. oraz odbioru dzienników 

budowy w zakresie dotyczącym zadań ,,Opracowanie dokumentacji projektowej 

termomodernizacji budynku użyteczności publicznej zlokalizowanego przy ul. Spokojnej 13 

w Myśliborzu” oraz „Opracowanie dokumentacji projektowej termomodernizacji budynku 

użyteczności publicznej zlokalizowanego przy ul. Szosowej 2 w Barlinku”. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 216/703/2021 z dnia 4 października 2021 roku  

w sprawie udzielenia upoważnienia.  

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 16 

Zapoznanie się z pismem Prezesa Zarządu Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. znak SD.V.103/74/2021 z dnia 29 września 2021 roku w sprawie 

udzielenia odpowiedzi na interpelacje radnego. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 19 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił i odczytał treść przedmiotowego pisma. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym pismem. 

 

Ad. 17 

Sprawy różne: 

 

1. Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił Sprawozdanie z działalności Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. w miesiącu wrześniu z podziałem na komórki organizacyjne. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 20 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym sprawozdaniem. 

 

2.  Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poprosiła o wykonanie oczyszczania pobocza na drodze powiatowej ze Smolnicy do 

Grzymiradza.  
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Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 18 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 15:20 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 


